

Referat fra styremøte 22/3-18 kl 2000:

Tilstede:

Rolf Hustad
Tore Grindevoll
Sissel Lothe Høvik
Eirik Vevatne
Mattias Haugland
Dagny Kvitingen
Gitle Lunde
Thorbjørn Sperrevik Hansen

Ikke tilstede:

Erik Vaktskjold

1. Referat fra forrige møte, (Årsmøte)
Godkjent
2. Konstituere det nye styre
Styret settes som foreslått i fm årsmøte

- Leder Rolf Hustad
- Nestleder Tore Grindevoll
- Kasserer Sissel Lothe Høvik
- Rosjef Eirik Vevatne
- Materialforvalter Mattias Haugland
- Trener representant Thorbjørn Sperrevik Hansen
- Ungdomsrepresentant Erik Vaktskjold
- Styremedlem Gitle Lunde
- Styremedlem Dagny Kvitingen

Rollen som sekretær vil gå litt på rundgang foreløpig

3. Status fra leder

Rolf orienterte om status for Vinddalsvannet, Intet nytt, vi planlegger å spørre om å få sette opp et midlertidig skur for båtene ved Teinevika. Foreløpig bruker vi Naustet til Osvald Hindenes. Mattias ser over om det trengs oppgradering av bukker for båtene ved naustet.

Tomt: Rolf har signert feste for tomta vår. Det var ikke mulig å få endret at det er et friluftsområde. Det vil komme en dokumentavgift i størrelses orden 10000,- hvis kartverket godtar verdivurderingen.

Båtkjøp: Os roklubb har bestilt en 2x og en 1x som kommer i løpet av våren. 1x båten vil bli liggende på Årungen og disponeres av Arne Hadler-Olsen. Båten Sissel hentes ved første anledning etter ankomst av ny båt. Evt i fm østlandsregattaen.

4. Status fra rosjeff
 - Erik på samling, er meldt inn mot U19 VM og Nordisk Mesterskap, og deltar dersom han når opp i konkurransen med de andre.
 - 2 utøvere er meldt inn mot Baltic, dette er Lars Eirik og Erik og går av stabelen i Polen
 - Testuker: resultater ser bra ut. Litt sykdom gjorde at det var litt svakere på enkelte utøvere enn forventet
 - Eirik skal delta som trener på påskesamling for Kraftsenter Vest på Alvøen i palmehelgen
 - Tore ønsker å få følge de nye litt ut på vannet. Dette innvilges!
5. Status fra kasserer
 - Svakere utleie marked. Lite utleie fremover etter konfirmasjonene. Ca 100000 på konto, jobbe med medlemslister og hvem som betaler.
6. Status fra materiellforvalter
 - Eirik har forespurt Mesterhus om litt støtte til brygger og terrasser. Spør om svar 3/4-18. dersom ikke svar pr 3/4-18 må det iverksettes uansett.
 - Rune og Einar har tilbud seg å skru terrasse
 - Mattias skal se over utstyr på vinddalsvatnet.
 - Legge planer for vektrommet. Tegning mottatt fra Rolf
7. Planer for tiden fremover
Aktiviteter i 2018
 - Regattadeltakelse i 2018
 1. 1. Mai
 2. Stokkavannsregattaen
 3. Østlandsregattaen
 4. Bergenssprinten
 5. Tunevannsregattaen
 6. Ulvenregattaen
 7. NM
 - Planlegge Ulvensprint 1. Mai, Sissel ordner invitasjon, koordinerer med Eirik
 - Hjemmeside
 - Rolf spør JB guttene
 - Opprette en foreldregruppe
 - Prøv å engasjere foreldre bland de yngste utøverne
 - Dugnader
 - Brygge
 - Terrasse
 - Maling av stue
 - Flytting av vektutstyr
 - vaskedugnad før 21/4. Foreslår 11/4-18 i fm med trening. Liste fra Sissel over hva som skal prioriteres
 - Legge plan for baneutlegg og -opptak. Foreslår at dersom det isfritt, brukes lørdag 14/4-18. Rolf kaller inn til denne.
 - Oppdatere årshjulet og legge ut
8. Evt.
 - Treningssamling (Kvinnherad)

Møtet hevet

Rolf Hustad

Leder Os Roklubb